



家長通告 2025-2026/149

香港恒生大學 2026 學校推薦多元才能直接入學計劃事宜

敬啟者：

香港恒生大學已公布 2026 學校推薦多元才能直接入學計劃事宜。有關計劃的詳情請瀏覽以下連結：<https://admission.hsu.edu.hk/zh/srdas-for-talented-students-2/>

學校推薦多元才能直接入學計劃（「本計劃」）旨在於肯定學生於學術及/或非學術範疇上的卓越表現、對社區服務的貢獻、或其領袖才能，並給予**直接取錄**的機會。受薦學生有機會透過此計劃獲本校直接取錄，不受香港中學文憑試成績影響。

受薦學生必須先透過香港恒生大學網上入學申請系統或專上課程電子預先報名平台 (E-APP) 遞交入學申請，並完成整個報名手續（包括上傳香港身份證、中四及中五校內成績表至恒大網上入學申請系統及繳交報名費），方可參加此計劃。

學生須合乎以下條件方可參加本計劃：

- 擁有香港居留權的香港本地學生\*；及
- 恒大 NMTSS 課程的申請人；及
- 參與公開考試的在校申請人，例如 HKDSE，IB，GCE A-Level 等；及
- 學業成績卓越；及／或
- 在非學術領域表現非凡（如體育、音樂、美術等）；或
- 具備良好的領導才能（如首席領袖生、學生會主席等）；或
- 热心參與社會服務活動

\*有關本地生及非本地生的定義請瀏覽以下連結：

<https://admission.hsu.edu.hk/zh/definition-of-local-and-non-local-students2/>

每位推薦學生可選擇參與此計劃的課程 1 個已報名的 NMTSS 課程，由受薦學生選擇。有關 NMTSS 課程的詳情請瀏覽以下連結：<https://admission.hsu.edu.hk/zh/by-schools2/>

如 貴子弟有意參加本計劃，請先考慮清楚自己是否符合心儀學科的各項要求。由於每校推薦名額只有五名，故所有申請必須經過校方篩選。

如有意參加，請在 12 月 18 日或之前遞交自薦文章一封（說明申請原因、自薦內容、欲申請的學系名稱【連同報名平台所示的 UAS 申請編號】）、自薦文章以英文填寫，字數不得少於 200 字，包括標點符號。中四及中五級全年成績表副本及必須就學術及/或非學術範疇的傑出成就提供相片、證書或獎項的副本以作證明，並按填寫的先後次序，順序排列證明文件。副本予生涯規劃組容尚君老師。

如有查詢，請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任、容尚君老師或黃邁晴老師聯絡。



裘錦秋中學(屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路28號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

此致  
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月十三日



**Parent Notice 2025-2026/149**

**Regarding the 2026 School Recommendation Scheme for Talented Students at The Hang Seng University of Hong Kong**

Dear Parents,

The Hang Seng University of Hong Kong has announced details regarding the 2026 School Recommendation Scheme for Talented Students. For more information about this scheme, please visit the following link: <https://admission.hsu.edu.hk/zh/srdas-for-talented-students-2/>.

The School Recommendation Scheme for Talented Students (hereinafter referred to as "the Scheme") aims to recognize students' outstanding performance in academic and/or non-academic areas, their contributions to community service, or their leadership abilities, and to provide them with an opportunity for direct admission. Recommended students have the chance to be directly admitted to our university without being affected by the results of the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE).

Recommended students must first submit an application through the online admission system of The Hang Seng University of Hong Kong or the E-APP (Electronic Admission Platform) and complete the entire application process (including uploading their Hong Kong Identity Card and school reports from Forms 4 and 5 to the university's online admission system and paying the application fee) in order to participate in this scheme.

Students must meet the following criteria to participate in the Scheme:

- Must be local students with the right to reside in Hong Kong\*; and
- Applicants for the NMTSS courses at The Hang Seng University; and
- Current school applicants taking public exams, such as HKDSE, IB, GCE A-Level, etc.; and
- Excellent academic results; and/or
- Outstanding performance in non-academic fields (e.g., sports, music, arts, etc.); or
- Good leadership skills (e.g., head student, student council president, etc.); or
- Active participation in community service activities.

\*For definitions of local and non-local students, please visit the following link:

<https://admission.hsu.edu.hk/zh/definition-of-local-and-non-local-students2/>.

Each recommended student can choose one NMTSS course they wish to participate in from the courses available. For details on the NMTSS courses, please visit the following link:

<https://admission.hsu.edu.hk/zh/by-schools2/>.

If your child is interested in participating in this scheme, please ensure that they meet the requirements for the desired program. Since each school has a limit of five recommendations, all applications must go through the school's selection process.

If interested, please submit a self-recommendation letter by December 18, which should include the reasons for application, the content of the self-recommendation, and the names of the departments to apply for (including the UAS application number shown on the application platform). The self-recommendation letter should be written in English and not less than 200 words, including



裘錦秋中學 (屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

punctuation. Photocopies of entire year report cards for Forms 4 and 5, as well as evidence of outstanding achievements in academic and/or non-academic areas (photos, certificates, or awards), must be provided. These documents should be arranged in the order of submission. Copies should be submitted to Teacher Mr. Yung Sheung Kwan from the Career Planning Team.

For any inquiries, please contact teacher Mr. Cheung Chun Leung , Mr. Yung Sheung Kwan or Ms. Huang Mai Qing from the Career Planning Team at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping  
Principal